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 דיון ראשוני על נוהל הגבלת כתבי הצבעה  .4

 

 18:00חה בשעה נפתהאסיפה 

 ------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

קורת,  בחמש וחצי, המתנו חצי שעה לוועדת בינו . התכנסשלום לכולם, ברוכים הבאיםאלון באום: 

קופצים ישר    לפי התקנון אפשר להתחיל ואנחנו  , אבל, נברר מאוחר יותר מה הסיבהשלצערי לא פה

 שנדע למצות את הישיבה. למים כדי 

 

 דיון והצבעה על תקציב ותוכניות עבודה לשנה"ל תשפ"ב – 18:01

אז    בסדר גמור (  )כמעט כולם הרימו  אשמח בהרמת יד לראות מי מכם כבר עבר עליו   אלון באום:

אם יש לכם שאלות אז אחרי כל פרק או מחלקה, בהפסקות בגדול.    נפתח את שיתוף המסך.אנחנו  

הוצאות.  -ולק להכנסות. באמת הוא מחרגודה. קובץ מאוד משוכלל ומשודאז ככה נראה תקציב האג 

חים  כשההכנסות שלנו מבוססות ברובן על דמי חבר ודמי רווחה שנגבים מהסטודנטים, אנחנו מרווי

ן, יש דברים שהם  כב עליה ויש פה עוד מספר הכנסות שאפשר להתע  שבע מאות אלף שקל בסעיף הזה

עם חברת אלחון או מכונות שתייה, כסף שאורנים  שהם כבר קיימים  סכמיםשוטפים, ה , שת"פ 

שאנחנו מקבלים   "סיוע תקציבי"בן אחת גדולה ומרכזית שנקראת מביאים לנו כסיוע שוטף ועוד א

נו  . מידי שנה אנחנו מקבלים פחות או יותר סכום דומה לכן גם פה הזמהמכללה כמענק סיוע שנתי 

כצפי הכנסה. הכנסות נוספות כמו שת"פים שיווקיים או אירועי תרבות, מכירת    לף שקלשבעים א

גם מוכרת תווי חנייה לשטח בכחול לבן  -תווי חנייה, בעזרת השם כשנחזור לקמפוס אז האגודה 

, והאבן השלישית בתקציב  והסעיף הבא הגדול  חשף לזה עד כה.מכם שלא נמחוץ לקמפוס, למי  

בהתאם להחלטת הוועד,    גם  על הסעיף הזה אשמח להגיד רגע  .תשפ"אמ בעצם  נקרא לה, זה יתרה  

התקציב הוא הרי מסגרת שמחלקת את כל הכסף שאנחנו מקבלים או צופים לקבל בשנה הזאת לכל  

באוגוסט, אנחנו    שלושים ואחתה, בובסוף כל שנ  קות ולסעיפים תקציביים ריקות, למחלמיני רוב

וכל הכסף חוזר לערמה אחת ומתוקצב מחדש על פי תוכניות עבודה  מרימים את המסגרת הזאת  

ו  י החוג שבא ויעדים שההנהלה בונה. את התקציב הזה לא ציינתי, לקחה בו חלק ההנהלה וגם נציג

צם הכסף שנשאר לנו, פלוס מינוס, כי  תשפ"א היא בע. היתרה מליום הפתוח שעשינו פה במשרדים

לפ זה   נכנס שבועני  נשלח  גם  בעצם  הוא  אז  אוגוסט.  בסוף  תשפ"א,  שנת  בסוף  הבנק,  בחשבון   ,

תמשנו  לף שקל שלא השלתקציב ומתוקצב מחדש. עכשיו, זה לא אומר שהיה לנו מאתיים שישים א

ף שיש  אלא זה אומר שזה מה שיש לנו כרגע בעובר ושב, הוועד מנהל ביקש להפריד בין הכס  בהם

של  זה סכום גדול פי שתיים אבל סכום . אגב, ככה ,רשום כמו שהואשהוא צריך להיות  ,בעובר ושב

היתרה  רים על  מאה אלף שקל עובר משנה לשנה ובעצם הוא נמצא כאן. עכשיו אם אנחנו רגע מדב

לף  לנו בערך מאה שישים איש    גם שםיכול להגיד ש  כן   התקציבית של תשפ"א שלא מומשה, אני 

מומשו,   שלא  מרחיבשקל  פשוט  אני  אז  זה  על  שאל  לכמה  הוועד  שמתחלקים  האחד,  סעיפים.  , 

יחת שנה בסכום  את מתנות פתאנחנו מתקצבים  מידי שנה  דרך כלל  . בוב של מתנות פתיחת שנהתקצ

שאנחנו משלמים כאילו תשלום שני על המתנות שהזמנו ומקדמה על המתנות של השנה הבאה,  

, יש שם קצת  נו את הסכום הזה שילמ כך שלא  עכשיו לשנה הקרובה יש לנו מלאי מתנות מאוד גדול  
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תכננו  ים שר לנו גם בסיפור של המרתונאלף שקל נשאעשרים  יותר מעשרים אלף שקל, קצת יותר מ 

לפו ללהוציא  עם  התחלנו  כך  על,  השנה,  לסוף  הגענו  מאוד  ומהר  כפיילוט  הסטודנטים  את  גייס 

לעשות את זה בשנה הקרובה אבל זה סכום יחסית משמעותי שלא נוצל אז הוא  שאנחנו מתכננים  

ראה? מכיר את  בה, מי מכם  בוע שקיבלנו לפינות הישיכסף צ. יש לנו  גם מופיע פה כחלק מהיתרה 

יש שם תשתית, יש שם פרגולה שעלתה  פינות הישיבה ליד בית חמישים ושש? הפרגולה? אז בגדול  

קצת יותר ממאה אלף שקל שהצלחנו להוציא מהמכללה ועכשיו הצלחנו לגרום לה להוציא סכום  

באנו  כבר נמצא אצלנו אבל ה  ףהכס.  לאבזר אותהואנחנו מתכננים    לאבזר אותה  שנדעכדי  ף  נוס  ףכס

בוע לפינות הישיבה  שעוד לא מומש אבל הוא צף  זה כסמישהו שיתכנן לנו אותה כמו שצריך ולכן  

כס שישיםוסכום  זאת   ף אחרון שמרכיב את המאה  דמי חבר.  של  עודפת  גבייה  בעצם  זה  האלה 

או לא    ,התברר שיש יותר סטודנטים ששילמו דמי חבר  ת, תכננו שיהיו פחות דמי חבר ובסוףאומר

. אז זה ככה רגע חובה אחת שיש לי כלפי הוועד המנהל וקשור  ביטלו חברות יותר נכון, משציפינו

ם אני  אוקי. א  על מה שתיארתי אז נשמח.או  אלות על ההכנסות  ליתרה מתשפ"א. אם יש לכם ש

יש פה מיליון שישים ושמונה אלף חמישים וגם פה    וצאות,ף, החלק של ההר רגע לחלק הנוסעוב

ף חמישים, כמו שאתם רואים התקציב מאוזן מהבחינה הזאת. וזה החלק  מיליון שישים ושמונה אל

אלי שהגענו  ההוצאות  ההוצאותו  של  של  בחלק  למחלקות  עכשיו.  חלוקה  על  באמת  פה  מדובר   ,

,  , אם תרצו להעמיק בהם. אבל אני אגיד רגע בגדולסעיפיםאפשר להתמקד ולעבור מדוקדק על  כש

. קודם כל, כמובן שכשאנחנו מדברים פה על תקציב, אז  כמה אבנים גדולות שחשוב להגידיש פה  

הן  שלנו  מהפעילויות  ישיבה    חלק  או  בוועדות  סטודנטים  של  ייצוג  כן?  תקציב,  אפס  עם  כמובן 

, אולי אתם כן  א תראו אותם פה אתם לכול  כבי יטליים שיש לנו  יגדות או פעילות בתוך נכסים  בוועד 

דברים על  אנחנו מפה  אז    .ה יותר עמוקיםטיפרגע זה כבר חיבורים  תראו אותם בסעיפי שכר אבל  

ף חדש  יש פה סעי,  כסף. דברים שחשוב שנדע להגידעילות הכלכלית של האגודה, הפעילות שעולה  הפ

, שלכם, של קודמכם יותר נכון, על פעילות נציגי  שנולד בשנה האחרונה מתוך החלטה של המועצה

טה שלכל נציג חוג יוקצה סכום כסף לפעילות עבור החוג שלו, זאת  חוגים. בעצם, הובלנו הצעת החל

חלק בפעילות  מכים, לקחת  , לעבור על מסשעות הערב, דורשים מכם להגיע אומרת נכון יש ישיבות ב

רצון גם לייצר פעילות פנימה  של האגודה ואנחנו יודעים שבסופו של דבר הרבה פעמים גם עולה ה

ייצר  ממש לגם  ת, לא רק כלפי האגודה, לא רק להיות הצינור שמחבר אלא  . זאת אומרכלפי החוג

ציע אפילו הגדלה  קציב הנוכחית להנו לנכון בהצעת התעבור הסטודנטים בחוג וראיאת הפעילות  

שעברה כל נציג חוג קיבל אלף שקל לטובת    המנהל. אז אם בשנהכום הזה, יחד עם הוועד  של הס

גם  בנו אלפיים שקל לכל נציג חוג. גם כי השנה ארוכה יותר,  הפעילות הזאת אז בשנה הזאת תקצ

פעילות מאוד יפה  שר לעשות איתו  אבל אפע  כן תקציב צנו פיקו, זה  ראינו שאלף שקל לא תמיד הס

זה  בנוסף לכם.  ית לחוגים שלעודהאגודה, זה פעילות ספציפית יישהיא מעבר לפעילות השוטפת של  

פצת יותר מידי  רואים היא לא קו שהיא כמו שאתם  בסעיפי השכר, השכר של המחלקות בנוי בצורה  

ובעצם בתוך הבנייה של  נשינוי נוסף שאלמעט מחלקת דוברות והסברה, זה   חנו מקיימים השנה 

ושהי נקודה  נושא, ואיזשנה אנחנו בוחרים איזשהו  נו ובכל  חושבים עם עצמ  , עשינו רגעהתקציב

יע בה, כדי לפתח אותה עוד יותר  כדי להתמקד בה, כדי להשק ם טיפה יותר,  שעליה אנחנו רוצים לשי

היום.   שהיא  בחרנממה  בערך  השנה  להקצות  שקלים- שנייםו  אלף  נ   עשר  חלקית  וספת  למשרה 

ומדיהב סרטונים  של  בנושאים  תעסוק  שבעצם  הדוברות  על  מחלקת  השיווק,  .  ההסברה,  תחום 
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  , שהיא ברשתותשהיא דוברותית ,כמו שאנחנו צופים אותה ,פעילות, הולכת להיות הרבה דמיתהת

.  צורך הזה של הארגוןתגבר את המחלקה הזאת בכוח אדם נוסף שיידע לענות על הלוראינו לנכון  

משהו שאנחנו  אבל בהחלט    עשר אלף שקלים בשנה. סכום לא גבוה-מדובר כמו שאמרתי בשניים

ה  פו  נדע לאייש אותו בהקדם. שינוי נוסף שחל,שגם  ובשאיפה  יכולים לעמוד בו במסגרת התקציב  

כמו שאתם    שכר נוסף. שכר ונלוות  , סעיף  עיף הזהסזה ההוועד  עוד חובה שיש לי כלפי    אציין   רגע

הסעיף  .  עשרה אלף-ת וששבשלוש מאופה מדובר  הארבעים אלף  ם כל המחלקות הם באזור  ארואים  

כולל שכר של ארבעה אנשיםהזה   כל מה  ,  בעצם  גם הבראהשקשור לכמובן  כולל    , חופשה  ,שכר 

על  אז ככה בסעיף הזה    .האלה להוצאות  כל מה שקשור    ,פיצויים  ,פנסיה  ,מחלה אנחנו מדברים 

פלוס    ,אלףלמאה עשרים  קרוב ,  זהבסעיף הרי  וא החלק העיקה ה  השכר שלמנהלת המשרד ש  ,מיכל

פה  מגולם  השכר של כולנו    ,ל"המנכוהסיו"ר    ,היו"רשכר של שלושה אנשים נוספים שזה  , ומינוס

הזה.  ב הסעיף  בתפקיד  תוך  שעשינו  השינוי  היוצא  "מנכ הלאור  הוועד  עם  יחד  בוועדת  ול  באמת 

סגרת הגדרת התפקיד גם  קיבל על עצמו במפה נמצא בתוך השיחה אבל באמת הוא  מוש    ,המכרזים

את וללוות  הרמ  לנהל  ההנהלהאת  ובעצם  "חים  ארבעת  צוות  עד  .  כל  המנכ אם  שעברה  ל  "שנה 

כמובן יחד  ,  הנהלה ה  לשאמון עגם תפקיד ניהולי  הוא  היום    , נטושיווקית  תעסק בפעילות כספית  ה

סיו"ר  עם   ראינו  היקף  אבל  היו"ר  זה  עם  ויחד  גדל  שלו  הכון,  לנהעבודה  להמלצת    וועד בהתאם 

גםה את    , מנהל  שהיה  היקף  להגדיל  שלו  בעברארבעים  השכר  משרה  אנחנו    , אחוז  להיום  נכון 

לצד    .במשרד שלועשרה אחוז  - השמוניה של  יעל   , זאת אומרת,משרהשישים אחוז  מגדילים את זה ל

  ובעצם  . מגלם עלייה בשכר של היו"רגם  ה  עיף הז הקודם, הס הוועד המנהל  מולאור הבקשה שלי    ,זה

שנדרשות במסגרת  הנוספות  לאור כמות השעות    ,משרהעלייה משישים אחוז משרה לשבעים אחוז  

משהו  אבל זה  שמדובר בעצמך  כאת הנושא הזה  להציג  קשה    , קצתעבודהההיקף    ,ביצוע התפקיד

כ  שהכשראינו  כדי  אני  רחי  אישי  אוכל,  אוכל  באופן  הלתת  גם,  עבור  את  ביותר  הטובה  תפוקה 

ים  בכל אחת מהנקודות האלה אז יש גם סכום מסו   , אגבשינוי נוסף שקיים פה  הארגון. אז זה גם

שומרים  ש עשוי  אנחנו  תפקיד  שבעל  ברגע  חפיפה,  במהלךלרזרבת  אנחנו    להתחלף  אז  כן  השנה 

כזאת  איזושהי דלתא  עוד  יש שם  פקיד היוצא וגם לבעל התפקיד הנכנס אז  משלמים שכר לבעל הת

פה  כל סעיף  על  אני יכול    ,התקציבכלפי הצגת  מבחינת החובות שלי  קיים.  גם זה  רזרבות. אז  של  

השרביט  להעביר את  מההתכנסות  איבדנו חצי שעה  בגלל שאבל אני כן רוצה    ,להעמיק גם יומיים

להתייחס  רוצה  הנוכחים  רוצים להוסיף משהו ואם מישהו מכם  מוש או ליהיא  האם  ולשאול  אליכם  

 . אוקיי .גם התייחסותהבהרה, גם   ,במסגרת השאלות ,במסגרת הדיון

אני לא מכירה מספיק את  מרגישה שאני חושבת שאני כזה  .  אני יכולה להגיד משהו  שרי פלייש:

זה  אם    תילו ממש חלק עדיין אבל זה כבר לא יודעחוגים כדי להרגיש כא ת השמייצגים א האנשים  

  . כאילו זה ככה מה שאני מרגישה אבל שיהיה לנו בהצלחהמרגישים ככה,  ם עוד אנשים  אאישי או  

 . אני לא כזה מרגישה שאני בעניינים לגמרי

את  שתכירו אחד כדי  צוותאתכם כ שלנו תוכניות רבות לגב יש אני אגיד שליהיא ביאנקה בן יוסף: 

ובאופן  בקורונה וכולי  מול ההתמודדות    ןת ואנחנו רק רגע בודקים איך אנחנו מיישמים א  .הי השני

 . זה בגדול ,לעניינים יותר לעומקולהיכנס פגישה איתי  לייצר כולכם מוזמנים רגע כללי אתם 

גם על התוכניות  או  רק על הקובץ שאתה מראה עכשיו  הערות  אתה רוצה  אלון    שלומית אביעזר:

 ? עבודה
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ועל הקובץ תחשיב.  שניהם  . כמובן, ההצבעה היא הצבעה על  גם על התוכניות עבודהאלון באום:  

 פחים של הקובץ תחשיב. זאת אומרת, הם שני נס

דיברתי איתך על זה ואפשר לחפש את זה בהודעות אבל גם לגבי הנראות  .  סבבהשלומית אביעזר:  

עבודה התוכניות  כל  כתיב  ,של  שגיאות  מלא  שם  אותם  ,היה  להבין  שקשה  משפטים  לגבי    .כזה 

אני יכולה לחפש את זה בהודעות   ,אני כבר לא זוכרת ,זה היה נראה שיש מחלקות ןהפעילויות עצמ

היו  תחזוקה שוטפת וגם  כאילו רוב הדברים שכתובים שם זה    ,היה להם המון פעילותאבל שלא  

לסטודנטים  מ הייתה  שלהם  שההתייחסות  לסטודנטים  במעונות  חלקות  פנה  זה  של  הניסוח  או 

נגיד איזה סקר  .  במעונות שמכוון    ,לדעתי זה בחוגים  ,פונה לכלל הסטודנטים במכללהשלא היה 

 על זה  ם עוד מישהו עבר אאפשר לעבור על זה או  ,למה שהם רוצים

 ? ם שיתוף מסך של הקבצים אבל את יודעת להגיד לי איזה ספציפיגאני יכול לעשות   אלון באום:

כל ההערות אבל אולי נדבר על  על אין בעיה כמובן  , כאילואשמח אם נדבר שלומית אני  מוש זמיר:

  . הרמ"חים ולתקןגם עם    ליישם את זה ממש על סעיפים מסוימים כדי שנוכל    ,קונקרטיותהערות  

 התייחסות. אז יותר קשה לתקן ולתת את ה היא קצת כללית זאת אומרת, כי ברגע שההערה 

 פ או בצ'אט? שנעבור עליהן? ות בוואטסאאלון אתה יכול לשלוח את התוכני רי פלייש: ש

 לך למייל שוב באופן אישי לח אני אשקה בן יוסף: ליהיא ביאנ

 סגור שרי פלייש: 

מה    ?היאכאילו מי  ,  מחלקה וחזוןם  אקדמיה אין כאילו שאצל    .את זה טוב יש לישלומית אביעזר:  

מה    זהלו  יאכהם עשו מיפוי צרכים רק במעונות  ,  תעסק בפתיחת גן ילדיםהמי ש ?  מה קורההיא?  

יודעת,  אני לא  המחלקה אז  של    זה גם צילום מסך בלי השם  ,עכשיו היה מישהו  ,שאני הבנתי לפחות

בוקר  ארוחות  שכתב  החדש/מישהו  ישיבה  במתחם  בוקר  ,  ערב  ארוחות  אומרת  זאת  האלה?  מה 

 . חברתית נראה ממש ריק. מעורבות ליד יש קפיטריה ממש כאילו  

מוש וליהיא יוכלו להגיב ולהוסיף על חלק מהדברים בכל אופן,  תכף גם  ,  אגיד רגעאני    אלון באום:

.  יתוקן ויטופלבאמת זה משהו שהחזון שלה אז  או  מחלקה  , כמו שם של  ם ברמה הטכניתהדברים ש

 אם אני זוכר נכון אז זאת נקודת   לגבי הגן ילדים

תוכנית  כאילו אם מגישים    .אני לא חושבת שצריך להתייחס לזה ככהכן אלון אבל    שלומית אביעזר:

 .של סטודנטיםופעילות כאילו זה בכל זאת כסף  .זה לא חפיף ,להגיש את זה כמו שצריך ,לאישור

של חודש  שהרמ"חים עבדו במסגרת זמנים  להבין  שלומית אבל חשוב רגע  את צודקת    ש זמיר:מו

היינו  בשבוע גם  עשינו סמינר התאחדות ו,  הנהלה בנינו    ,בנינו צוות,  הם נחפפו, נקלטו בתפקיד  ובהש

אז    , שנפלו בין הכיסאות מבחינת נראותעבודה אז היו כמה דברים  כניות  ות לבנות את הצריכים  

זמנים  זאת אומרת אין פה עניין של זלזול, יש פה פשוט עניין של לוח  את זה.  ונסדר  נתקן  אנחנו  

טש את  את זה וללדייק  , אז לא יכולנו ממש לנו אליויאת עצממאוד צפוף שהיינו צריכים להתאים  

.  ופחות בנראות, בעריכה ובצורהתוכן  בלהתעסק בעיקר  באופן מושלם והיינו צריכים כן לרוץ ו זה  

 לשפר. מית, ונדע גם שהיא מאוד לגיטיכמובן מקבל את הביקורת ויחד עם זאת, 

עבור כלל  ון וכוונה כמובן לייצר פעילות  ש רצרגע לחלק של קהלי היעד. כן יאני אתייחס    :אלון באום

פעילויות עבור  זה גם יצירה של  ולשרת. לצד  אמורה לעשות  . זה חלק ממה שהאגודה  סטודנטיםה

וממוקדות. בין אם אנחנו מדברים על מעונות, תואר שני, כל חוג,    ותיותר ספציפיקהלים וקבוצות  

 , כל מה שקשור לחוגים.  כאלה ואחרותבוצות  הוא לא פעילות לכולם, ועוד קהרי התקציב החוגי  
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כן  האחרונות  מתוך השנתיים   זה היה  ,ילותקיימנו את הפעשבהן  נפתחה    ,זומבה  פעם  לאחרונה 

לקבוצת ספורט זה משהו  נשיג תקצוב גם לקבוצת  יכול להיות ואנחנו כנראה    ,קבוצת יוגהשהי  איזו

ב ראינו    .בדיקהשעוד  טבעושכן  בעיקר  ובסביבה  במעונות  הסטודנטים  קבוצה  היא    ןקבוצת 

שננסה לייצר  מקבל את ההערה  כן    .שמרכיבה בדרך כלל את רוב המשתתפים בפעילות מהסוג הזה

ספציפית פעילות שמדברת על חוגים מצריכה  פשוט  .  הזהזור  שאולי גם רחבה בא  פעילותזושהי  אי

אלא מענה  משהו שייחדנו ספציפית למעונות  זה לא  דים  . וגן ילוברקאו להגיע במיוחד או מגורים  

חנו  ובטח עם איך שהשנה עוד עלולה להתפתח. זה לא בדיוק גן ילדים אנ לסטודנטים הורים, בטח  

 הנכונה של זה גם.מה ההגדרה רגולטורית להבין עוד צריכים 

בן יוסף:  ליהיא ביאנ ועוד    נו נכנס להגיד שאנחנו ברובנו  גם כן חשוב  קה  לתפקיד ממש לאחרונה 

דברים שאתם  בתוך כדי שאנחנו מתחשבים כן גם  את התוכניות שלהם  לעבות  עוד לומדים  רמ"חים  

  התקופה עד עכשיו מתוך המקום הזה שבאמת את ההערות האלה גם לאורך  ביקשנו  . כלומר  אומרים

את השנייה    דאח לדייק  בשביל    ,זה אנחנו פהובשביל  דברים שאתם אומרים  ברוצה גם להתחשב  

 לדעתי. 

 ?ועדות משמעתמה זה  רי פלייש: ש

אר פתוח  שרגע אם משהו שנלא התייחסנו אז נשמח  ם על שאלה מסוימת עוד  אשלומית  אלון באום:  

ו  בוועדות  בי  לגלדעת  מדובר  בעצם  משמעת  שביצשועדות  בסטודנטים  לדון  ת  עביר  עומתכנסות 

מסתכמים  דברים שבדרך כלל , זיוף ,העתקה .קדמיתוכזו שלא אקדמית איכול להיות משמעת. זה  

אחד  פגיעה בהמכללה או של  ברכוש  נושאים של פגיעה    לועדות עלמרות שיכולות גם להיות    ,בזה

כנס ועדת משמעת כדי  המכללה יש לה את הסמכות ל  ,זההסוג  הבמקרים מבמכללה,  מהעובדים  

איפה הבעיה?    .של המכללהבתקנון  הכל רשום    .לתת עונשים בהתאםת ו ספציפיהזה  דון בנושא  ל

עמודים ובדרך כלל הסטודנטים נמצאים בסיטואציה שהם לא תמיד יודעים  מאה  של  בתקנון  מדובר  

זאת אומרת יש פה    "?מה קורה איתי עכשיו"או  מידתי"  שהוא לא  עונש  יש פה    ,רגע"גם להגיד  

פה איזה סיטואציה    הרבה פעמים יש  .מימוש זכויותנוגע למאוד מלחיץ ובדרך כלל  תהליך שהוא  

סימטרית סטודנ   ,לא  מט  בסדר  אל  קטן  מאוד  מרגיש  הוא  לפעמים  אבל  עבירה,  המוסד  ול  עבר 

בוועדה לייצג את הסטודנט  נכנסות למקום של  כלל  בדרך  לגמרי    .ואגודות סטודנטים  כאילו לא 

לדעתי  לייצג   את  בטכניון  אלא..  ביותרחילקו  הטובה  בצורה  נקרא    ,זה  בדין  "צלם  אזה  מלווה 

כחים  בנובחומרת המעשה ותלוי  ,  אניאו    מהאגודה, רמ"ח אקדמיהנציג    ,זאת אומרת  ."משמעתי

  מסבירים לו רגע איך עובד,  טלפון  ו, מרימים לומגיעים יחד עם הסטודנט מתקשרים אלי בישיבה,  

לו הזכות לשמוע את הטענות שלו ולא    נתבוועדה עצמה כדי לוודא שבאמת ניתנוכחים  וגם  התהליך  

ועדות  עשרות  כמה  לצערי היו  החלטות שלא בסמכותם.  מקבלים  שמראש או  עם החלטה  מגיעים  

.  לפשרותהרבה פעמים הנוכחות שלנו שם מצליחה להגיע להסכמות וש  כאלה בשנתיים האחרונות

  אם כמובן שונש מסוים והנוכחות שלנו שם עוזרת.  בואו נגיד שיש מקרים שיש אנשי סגל שמתים לע 

עורך דין הוא יכול  הוא רוצה  ם  , אעורך דין שלוהמישהו עבר את העבירה אנחנו לא באים להיות  

כן  כאילו ש. אז א צריך להיענהואז  עבירה הוא עבר    . זאת אומרת, אםו נ זה לא התפקיד של , להביא

קרא לזה ככה. כי בעצם אנחנו  ננקודה פילוסופית  ..  כל הזמן נמצאיםשאנחנו  נקודה  איזושהי  יש פה  

בסטודנטים  מייצגים את ה לא מצדדים  אנחנו  עושים    סטודנטיםאבל  או  או מרמים  שמעתיקים 

 עבירות משמעת. 
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 תודה.  שרי פלייש:

אמירת  הזאתי לא  הישיבה    ת אומרת . זאגם בסדר  הסתייגויות פות? או  ס יות נוהתייחסו  אלון באום:

אנשים נוספים    ואולי תשכנע  ,אולי נשנה חלק מהם  ,גם דיון על הדברים  אאלהצבעה  דברים ואז  

תפקיד מאוד חשוב אחרת  זה  אבל  המועצה  על  ממש  הכשרה  לא עשינו  , אנחנו עוד  לתמוך בדעתכם

התייחסויות  או  אם יהיו לכם שאלות  טוב חברים,  .  נגדאו  היינו עושים גוגל דוקס של הצבעה בעד  

אז נעבור לחלק  ישיבה  המשך ה פה זה מתחיל ונגמר ואנחנו תמיד כאן אבל לצורך  אז כמובן שלא  

על הצעת החלטה  נעבור להצבעה    י הערה. שה וזיכן למישהו מכם יש א , שוב אלא אם  של ההצבעה

 אשר את התקציב ותוכניות העבודה לשנה"ל תשפ"ב.ל

 סיכום תוצאות ההצבעה

 0, נמנע: 0, נגד: 9בעד: 

 ההצעה התקבלה ברוב הדרוש

 

 גמול לחברי ועדת ביקורת והוועד המנהל דיון והצבעה על  – 18:35

יש לנו עוד שלושה    .א הבאללכת בזמנים אנחנו עוברים לנושאריך  להלא  ומכאן על מנת  אלון באום:  

  .לקבל את ההחלטה המתאימהככה תוכלו  נשתדל להציג לכם את כל המידע כדי שבאמת  .  נושאים

עד   הוועד המנהל  לחברי  גמול  לשנת    שמונה עשרההצעת החלטה לאשר מתן  כולל    2021ישיבות 

בעצם בשנה שעברה  ,  הזאתההצבעה  מה זה אומר את  על ישיבות שכבר קרו.  אישור רטרואקטיבי  

זה גם כסף אבל זה עובד בצורה אחרת    ,גמול  ,לא שכר  ,גמולהחליטה לאשר מתן  והמועצה  נסה  התכ

שונה חקיקה  בסך    ,תחת  המנהל  הוועד  מאולחברי  חמישים  שלוש  לישיבהת  כלל    . שקל  בדרך 

ויש עוד לפעמים    ,שלוש שעותהן  הישיבות   במהלך    .ישיבות בחודשכמה  יש עוד פגישות בין לבין 

גמול של  פנה לייעוץ משפטי וקיבלנו תשובה שבעצם ה  ,ר הוועדשהיה מזכי  ,הקדנציה הקודמת אדיר

  ? מה זה אומראחר.   זה אוכבוועד ולא על פי חבר  הוועד מחושב לפי כמות הישיבות של כל החברים

  א אז בעצם הוועד המנהל היוצ  .פגישות בשנהשתיים עשרה  וועד מנהל הוא עד  חבר  גמול של    ,כוכבית

פגישות   הוא  האלה  יוני, בחמישה חודשים  ועד שהוא סיים בתחילת    2021מתחילת  קיים שמונה 

וועד חדשים והספירה תתחיל  חשבה שלנו הייתה  המעכשיו  .  פגישותקיים שמונה   שייבחרו חברי 

גמול על כל  מסתבר שהספירה לא מתחילה מחדש וחברי הוועד הנוכחיים שאמורים לקבל    .חדשמ

ששלוש מתוכן כבר קרו  אני אגיד    .בע ישיבותגמול רק על עוד ארבעצם יכולים לקבל    ישיבה שלהם

כלו  ובעצם לא יהם  לכן הרטרואקטיבי ובעצם יהיו עוד ישיבות בארבעה חודשים שנשארו לנו שו

כם  פניוראתה לנכון לתגמל אותם בו ולכן אנחנו מביאים ל אישרה  תגמול שהמועצה    ןלקבל עליה 

ליט שהם יקבלו גמול  להחבסמכותכם  לפי החוק    ,שבעצם הראשונה אומרתכהחלטה  שתי הצעות  

  מצב מיוחד מצריך  זה כן    ,אחוזמאה חמישים  בעצם להגדיל את זה בוישיבות בשנה  שמונה עשרה  על  

מהוועד   נוספותשהצריך  להצביע  ,פגישות  ככה  סתם  אפשר  שאז    ,אי  התקנון  שינוי  צריך  הלאור 

שהצריכה  י  הובילה בחודש מאודה  שהאגההפגנה והמחאה  ומהוועד קיום של שתי פגישות בינואר  

את ההצעה  במהלך אותו חודש כן מצאנו לנכון להביא  ישיבות פורמליות  עוד לפחות שלוש  מהוועד  

ליהיא, מדובר   בשם הוועד אולי אפילו כי מדובר בעצם לא עליי או על  ובעצם לבקשלפתחכם הזאת  

. למישהו  ישיבות כמו שאמרתיעשרה  - שמונהעד  הגמול  בקש לאשר את  , אז ל מוחמד וליאלרועי,  על  

 נעבור לדיון? לפני ש , שאלות הבהרה  שאלותיש 

https://d.docs.live.net/18ae434f9b867eee/אורנים/אגודת%20הסטודנטים/אסיפה%20כללית/אסיפה%20כללית%206%20-%20שינוי%20מטרות%20ותקנון%20-%2013.05.20/www.agudaoranim.co.il


 
 

 18מתוך   8עמוד 

 אורנים )ע"ר( והסטודנטיות במכללת  אגודת הסטודנטים 
 www.agudaoranim.co.il 3600600דואר נע טבעון, אורנים  580172187מס' עמותה: 

 

שקיימנו  העובדה  היא בעקבות  הגדלה  שהאין לי שאלה אבל נראה לי שצריך לציין  רועי אשכנזי:  

הציע היא  שאדיר  , אחת ההצעות  ן את זהת ההצעות למושאחת  בחודש בשנה שחלפה  כמה פגישות  

   ?נכון אלון ,גמול רק פעם בחודשהוועד המנהל יוכל לקבל ש

 דק תה צוההצעה הבאה, אלהיות זאת בעצם הולכת  כן,אלון באום: 

באה  הצביע בעד ההצעה  נאם    ,זאת אומרת.  מוחשיתמאוד  בצורה  בזה  זה שלוב זה  רועי אשכנזי:  

  . ל לקרות בעתיד שנגיד הוועד המנהל נפגש כמה פעמים בחודש ומקבל כמה גמולים בחודשכ וזה לא י

 .אז נראה לי ראוי לציין את זה

בקריאה    יהןצביע על נאנחנו אפילו  הצבעות  מדובר בשתי  אז באמת    .אתה צודק.  בהחלטאלון באום:  

למישהו    אם כן  א שניהם אליהיה בעד  אז זה  אם תגידו בעד    ,אומרת. זאת  אני אגיד את זה,  אחת

אז רק משיקולי  אחת מהם ועל השנייה להתנגד או להימנע. זכותכם גם.  רק על  להצביע  יש רצון  מכם  

 ?הרחבה ? דיוןשאלות הבהרה?  ,יעילות אבל לפני ההצבעה

 ? בתקציב של הסטודנטיםזה פוגע איכשהו  שרי פלייש:

  לא אמורה אומרת  זאת  .  זאת הסיטואציהלגבי התקציב התייחסנו לסוגיה הזאת כאילו  אלון באום:  

אמר. הוועד  להיות שם חריגה מהתקציב בעקבות ההצעה הזאת וכמו שאמרנו גם לגבי מה שרועי  

יודע מראש להגיד  קצוב כי אני  לתעבור פגישה אחת בחודש ככה שזה פתאום נהיה מאוד קל  יתוגמל  

, זאת  על האם הוועד יתוגמל, זאת אומרת  עאנחנו לא מדברים פה רג   ,על הדבר הזה   כמה כסף יצא 

עובד  שבאמת  הוועד  כלפי  פיירים  מדברים על מצד אחד להיות  רגע  אנחנו  החלטה שכבר קרתה,  

אוקי  היא אומרת  שבהצעה השנייה בעצם  האגודה שלנו ומצד שני להגן על הפגישות  עבורכם גם בין  

אם לא    ,ישיבהבאם כמובן הייתם    ,שקלאת השלוש מאות חמישים  יהיה לכם  חודש  בעיה, בכל  אין  

ישיבה  על ה רק  גבול ותקבלו  גם  ומצד שני אם תעשו חמש ישיבות אז רגע יש    ,הייתם אז כמובן שלא

יתחיל  שצריך ולא  יתכנס ברגע  שהוועד  כמובן שהשאיפה היא    ,זאת אומרת.  חודשב  הראשונה שלכם

קצת עשיתי סיבוב  .  בקרה על הדבר הזהב  לספור ישיבות אבל מבחינה חוקית אנחנו צריכים להיות

 .  אבל מקווה שבסוף הצלחתי להעביר את הנקודה

 כאילו כבר שלוש קרו ? כאילו מספר הישיבות, נכוןמתאפס, בעצם לא  אז זה : נטע רומח

 . בחרנזה בכלל  קרו לפני שהוועד ה שמונה .יותראלון באום: 

ואז כבר לספור את    אז למה אבל ספרו את השמונה? אי אפשר לאפס את השמונהכן  נטע רומח:  

 השלוש? 

 בדצמבר שלושים ואחד הראשון לינואר עד הלא כי הספירה היא מאלון באום: 

 לא בהתאם לזה נבחר כאילו באמצע שנה והספירה היא  המנהל  הוועד זאת הבעיה ש רועי אשכנזי: 

 כאילו התנגשות פה ה

 . זהו עכשיו אני מבינה, זה הקטע. כןנטע רומח: 

אנחנו לא נגיע למצב   ,סדר את העניין הזה כי בעצם לא משנה מהעה שלנו תאבל ההצ  אלון באום:

יהיה  זה    ,אגב הפגישות האלה  .במחצית הראשונהבאמצע השנה אבל היו יותר פגישות  ועד  שנבחר  

זאת אומרת אם במועצה אנחנו יכולים חודשיים כאילו   ,יב להתכנס אחת לחודשמחו הוועד  ,בכללי

שאלות  .  זה גם מבוסס על ההנחה הזאת, אז  ב להתכנסאחת לחודש מחויהוועד  לא לעשות ישיבה  

אוקי.נוספות להצבעה  נ  ?  החלטה  עבור  הצעת  גמול  על  מתן  עד  לאשר  המנהל  הוועד    18לחברי 

 וכולל אישור רטרואקטיבי, על ישיבות שכבר קר 2021ישיבות לשנת  
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 סיכום תוצאות ההצבעה

 0, נמנע: 0, נגד: 8בעד: 

 ההצעה התקבלה ברוב הדרוש

 

ועדת  -לקבוע את שיטת מתן הגמול לחברי ועד מנהל ועל הצעת החלטה  נעבור להצבעה    אלון באום:

ועד/ה  ביקורת,   חבר  כלומר,  בלבד.  בחודש  אחת  ישיבה  בעבור  שינתן  ביותר  כך  השתתף  אשר 

 למכסת הישיבות המאושרת. , לא יתוגמל בגינה וזאת גם אם טרם הגיע בה אחתמישי

 סיכום תוצאות ההצבעה

 0, נמנע: 0, נגד: 8בעד: 

 הדרוש ההצעה התקבלה ברוב

 

 דיון והצבעה על השלמת בחירות  – 18:45

כמו שאתם רואים    .שתתנו את הדעתנשמח  לנושא הבא שלנו שגם עליו  עוברים  אז אנחנו  אלון באום:  

בפועל    . לפחותנציגים  פוטנציאלית אמורים להיות פה שלושים וחמישה  שלמרות    ,לא הרבהאנחנו  

או  אליכם הצעה שאנחנו מביאים החברים במועצה ולכן  ליהיא שכולל אותי ואת עשרים בחרו רק  נ

. זאת  שחסרים במועצהר המושבים  עבואבל רק  משלימות  שלנו היא לאשר בעצם בחירות  המחשבה  

ארבעה נציגים  שם  שאמורים להיות  חנ"מ  ל לחח"ק או  אם עכשיו חסר לי נציגים של החוג  ,  אומרת

נעשה  האלה  על המושבים    אזשיש עוד מקום פנוי או באמת כל חוג  נציגים בכל חוג או על גיאוגרפיה  

הלימודים שנת  בפתיחת  משלימות  הלימודים    ,בחירות  שנת  פתיחת  לאחר  ימים  חודש  בעצם 

זה    ,שלכםהכהונה  לסיום    ה יהיה זהחרו בעצם  נציגים שייב סיום הכהונה של אותם  כש  , הקרובה

יסיימו בתחילת שנה הבאה  בתחילנבחרו  ם  הש   . בסוף השנה אלא כמוכם  ת שנה לא אומר שהם 

אז את ההצעה ככה שחשבנו    .הלוואי אמן  ,לשנה נוספתמתמודדים  תכם גם את  בעזרת השם נראה א

לגבי  לוקחים ברצינות את ההערה שאמת  פה קטן וכן שרי אנחנו  הרכב שלנו  ה  ,כן אמרתי  ,להביא

אני מאמין שיש חלק לזה שאנשים לא נמצאים פה אולי    ,זאת אומרת  ,הפורוםבתוך  ההיכרות  בעצם  

אז   .חשוב ליצירת תחושת המחויבותשזה משהו ההיכרות ים אבל אולי גם ס עמו כי הם עסוקים או

בעצם להבטיח את  שידע  פעל אבל ראינו לנכון גם לנסות לייצר מנגנון  נ גם בהקשרים האלה אנחנו  

זאת אומרת    ?כן   ,הבחירות יהיו באותה מתכונת  .יוםכהם אין לנו נציגים  שבלחוגים  שלנו גם  ההגעה  

איפה    ?מהם המחשבות שלכם  .בהתאםישתנו  רק את התאריכים שלהם  התקנון  היו על פי  ישהם  

 ? אתם ביחס לנקודה הזאת

אביעזר:   חושב שלומית  לאנשיםצריך  ש  תאני  אופציה  שניינג   ,לתת  שנה  שזה  כמוני  שאני  יד  ה 

חשוב שיהיה פה נציג אבל אני  והיה לי אחד אחר אף  לא התמודדי כודדתי רק ותכלס התמ  ,נמצאת

זאת אומרת אם לא יהיה מי שיחליף אותי אני אשאר    ,כאילו הייתי מעדיפה לא להיות השנה  ,לא

מתמודדים אחרים מהחוג שלי אז אני אצא ושניהם  ו  ויהי במידה  שתהיה אופציה  אבל אני אשמח  

 . אותי פויחלי 

ואם   ?לא ,זה החלטה שלךלצאת אם את רוצה  ומרתלא קשור זאת אחושב שזה ני א זי: רועי אשכנ

 רק את רוצה לצאת  
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חוץ ממני בגלל שלא הייתה מספיק  ושני מקומות  . יש אצליחדאבל אין עוד אף אמית אביעזר: שלו

להיות נציגות אבל הם פספסו   ושתי בנות שרצ וראש חוג שלי דיבר, גיילכי עם  ,מודעות לזה כנראה

 . היא אמרה את זה בדיעבדוגם לי ,את זה

 ? יבחר שני אנשיםיוכלו לה מקום שלך לאז את אומרת שכאילו  אה,רועי אשכנזי: 

 לי  ן חוץ מכי יש עוד תק ,כן: שלומית אביעזר

 מה אתה חושב? אלון  זה גדול ממני.  רועי אשכנזי:

המקום בחוג שלך  וירצו להתמודד על  במידה  זה שמה שאת מבקשת  כאילו  ליהיא ביאנקה בן יוסף:  

 ? שאת אומרתלפרוש זה מה תבקשי  אז את 

 כן בדיוק   ביעזר:שלומית א

מציע כאילו אם  הרעיון שאלון  יכול להשתלב בתוך    אני חושב שגם מה שאת אומרת  מוש זמיר:

, זה  להציע את עצמןכדי שהם יוכלו  לפרוש  מועמדות שמעוניינות את יכולה  שיש שתי    יעכשיו תרא

 כן יכול לעבוד 

 אלון הציג את זה כאילו זה רק מהחוגים שאין להם נציגים  שלומית אביעזר:

ך אז את יכולה לפרוש רגע לפני  י להחליף אותבעצם נכונות של מישהאם יהיה  מוש זמיר: נכון אבל  

 נוכל לעשות גם בחירות אליו ואז בעצם  נ"מ לגיל הרך  הבחירות ואז בעצם ח

את אומרת  . זפתחות אליהםנהבחירות  שלדעת מראש  צריכים  אבל כאילו הם    :לומית אביעזרש

נפתח שהבחירות  לפני  לפרוש  צריכה  בשבילם  ,מתחילות  ות,שאני  תיפתח  שהאופציה  ואני    .כדי 

ייצוג אז לא  שהו  זה כדי שיהיה איז  מטרה שאני פה גם השנהכי כל ה  ,שאני לא רוצה את זהאומרת  

 ? מבין, אתה  גישי יצא כלום אם אני פורשת ובסוף אף אחד לא 

אז בלאו  בחוג  יש מושב פנוי אצלך  ו הנחה  ב אבל  הביקורת  וועדת  פה נציגות מ חסרה לנו   אלון באום:

ואת התפטרת  הזה  המושב  על    אז ברגע שיש שני מועמדים  .ךפתח הגשת המועמדות לחוג אצלהכי תי

 . מושביםמועמדים לשני ה שני זאז בעצם 

 ? נכון ,לסטודנטים על הדבר הזהדכון היא מתכוונת שלא היה ע שרי פלייש:

 ! על מה על הבחירות? אלון באום:

 חוג בגם אצלי   ,כן הרבהשרי פלייש: 

  ד ומפרסמים על מושב אח ת  פורשאלון מה שהתכוונתי זה שאם אני מראש לא  לא    שלומית אביעזר:

אתה .  אחד מהםכי אני לוקחת  שניים  יכולים להיבחר    אחד לאמושב  יש  או בהנחה וגם נשארתי  

רק אחרי    ,נייםששיהיו  כאילו    , מישהושהו  יז אכדי להבטיח את זה שיהיה    ,י אחרי הבחירותאנ  ?מבין

 של הפרסום.הבחירות אני אוכל לפרוש או אחרי ההתחלה 

בחירות ולפרסם את זה לכל  מתכננים לפתוח אני חושבת שאנחנו שלומית ליהיא ביאנקה בן יוסף: 

כוחות  הם יביעו נמהחוג שלך אז  רצו  שייהיו מועמדים  שאם  להצביע על ואני מניחה  הסטודנטים ו

 לפרוש או לא שאת צריכה מועמדות ואז נדע להביע  

  .אסור להסתכל במי שמועמדלכם  וגם    ?אתם מבינים  ,לפני זהאדע  אני לא  כן אבל    מית אביעזר:שלו

ידעו רק  את זה    . וגם אתם לא  .בוודאות  ,יים או בכלל נ או ש  ד אם נרשמים אחאדע  כאילו אני לא  

   .ההרשמה תיסגרשאחרי 

ו אחד  יפרסמשאם מראש  את אומרת  .  רגע שתתפרסם רשימת המועמדיםאת זה ידעו ב  אלון באום:

להיות מצב שבו  בהחלט  יכול  אבל הזה פה.   level-ללרדת שב שאנחנו יכולים  ולא ח .. אני אז אנשים
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אז בעצם ברגע  וגישו מועמדות בכל זאת ישניים  שאנחנו בונים על זה  .פרסמו שיש מקום אחד פנוי י

מול  לאמת  אבל את זה צריך  .  היה להכניס את שניהםיאפשר  ויש שניים על שניים אז    התפטרתש

 . מול וועדת הביקורתוכשתהיה  לבחירות ועדת ה

 סבבה. שלומית אביעזר: 

תוכלי לחפוף  ד' ואם תהיה נציגה בשנה ב'  בשנה    אתמועצה כי  שתחליטי להישאר ב  אואלון באום:  

 אותה ושנה אחר כך יהיה כם א' וגם ג'. 

אני ועוד    ,מנהלהוועד  כאילו זה פחות יפה אבל קצת מיציתי לשבת בישיבות שזה  שלומית אביעזר:  

ולא בא לי להיות במקום  באסה,  זה    ?הנציגיםפייר. איפה שאר  יים כאילו זה לא  נש או  נציג אחד  

בשביל לדבר אני  כאילו לא  .  הזה פה ושרי  באתי לפה  גם ככה צריך להיות    והוועד המנהל שהוא 

פשוט ניסיתי את זה כבר שנה אחת ואם לא יהיה שינוי אז אני  רע א בקטע זה לונטע.  לפחות שניים

 לא רוצה להישאר  

 להסכים איתך אני חייבת שרי פלייש: 

 וגם שנה שעברה עברתי את זה. : זרשלומית אביע 

בנוגע לזה אבל  תסכול  גם אני מרגיש    ן,המקום שלכ  אני מבין את  ,אני חושבתראו,  רועי אשכנזי:  

דבר  חשוב שני  פה  ,דבר אחד  .יםלזכור  לא  הוא  שלנו  בעצם    ,אחד הכובעים  שלנו  מול ההוא  חוג 

ואני  כאן.  מעבר לישיבות שיש  לי  גם  ובעצם להרגיש משמעותיות    ןהחוגית וזה מאפשר לכבפעילות  

בשיא תפארתה  זה בעצם האגודה  הכובע הזה הוא אפילו יותר משמעותי כי  ש  ,דרך אגב  ,גם חושב

ה לפחות,  חוגיתבפעילות  זה  את  רואה  אני  לפה    .ככה  שנקרא  יש  אחריות  גם  נו  וגם  לה  ערכית 

  , סיזיפית יותר    ,יותר קשה  ,עבודה אולי יותר שחורהלראות את זה כאפשר    ,שזה באמתמנהלתית  

 רק חצי.פעילות כאן, אבל שוב זה  , מנסים כאילו להגדיל את הלשנות את זהים סנאנחנו כל הזמן מ 

נותנים תקציב זה בסדר  זה ש   . באמת יש לי השפעה על החוגשאני הייתי רוצה להרגיש  שרי פלייש:  

תהליך קבוצתי שכולם  פה  כאילו אם לא יהיה  ליווי מסוים.  צריך לעשות לדעתי גם איזשהו  אבל  

וכולם  עוברים   וביחד  בו  אליוכולם  נוכחים  לא  מסורים  אני  אחוז,  במאה  מאוד    ,אומרת  ואני 

הדילול פה כל  ואם    ההקבוצה של הנציגים מאוד מאוד משפיעחושבת שאני    ת,מסכימה עם שלומי

אנשים שאכפת להם  שבגלל שאתה מרגיש  פוחתת  נמוך אז המוטיבציה והרצון לקחת חלק היא    כך

כי    .גדולמאוד  תסכול  את  שהם נמצאים אבל הם לא באמת עושים עם זה משהו וזה יכול ליצור  

למזלי    ..זהלי רעיונות ולא תמיד    אני לא תמיד ישולפחות אני,  אתה רוצה לקבל השראה מאנשים  

אכפת להם מספיק  מאוד יצירתי והמרצים עצמם  אני נמצאת במסעות שזה חוג של בפני עצמו שהוא  

על  ולא הייתי מוסיפה  בעיקר כדי להוציא אותנו לכל מיני פעילויות וסיורים ששם אנחנו מתגבשים 

קצת יותר הדוק בשביל  ליווי    ימת שלומסרמה    ישהואיזן צריך  שכחושבת  אני  אבל  סיורים  זה עוד  

  כי זה פשוט יהיה חבל שלא יהיה משהו שיחזיק לאורך   , הנציגים כדי שהם יוכלו להחזיק את זה

 .זמן

הליווי  באמת לייצר את . עוד יש דרך כרגע ומסכימהאני מקבלת קודם כל  ביאנקה בן יוסף:ליהיא 

ומעבר לזה אני  .  כניות העבודהובת ליישם  נחליט באמת  מה שלשוב בהתאם  ,  זההטיפה יותר הדוק  ה

לדבר עליה עם החברים    ,של האגודהלהיות שגרירים  תפקיד  איזשהו  שגם לכם יש  ומר  גם רוצה ל

ולדבר על החשיבות של העבודה פה  בועם חברים שלכם    , שלכם לחוג גם לכם יש  וחוגים אחרים 

שאנחנו מקווים  החוג בקרב הסטודנטים האחרים  נציגות  השפעה על יצירת המשמעות של  איזושהי  
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גם את  לתשומת ליבי  הרחבה שנעשה ושוב מעבר לכך שאני לוקחת  שיגישו מועמדות בסבב  ומצפים  

בליווי הדוק ברור  וביצירת מתווה  יותר    הצורך  יותר  בתוך  שלכם  לפעילות  לעבודה שלכם,  טיפה 

 . האגודה

. ואני הרגשתי  לי בשביל זה נראה  בול  היא  עבור משכורות  התקציב  של  הגדלה  דרך אגב  רועי אשכנזי:  

שהמועצה היא בסופו    ,וגם אני אגיד עוד משהו.  מה שיקרהזה  ש  ,ציפייהה כי זאת הייתה  עם זה    בנוח

,  אפילוקורונה  תיים  , שנהיא רק בת שנתיים  ,למרות שאנחנו שנתיים לפעילות  ,של דבר מאוד חדשה

יש לנו חברת  לה, ככה אני רואה את זה גם. ושוב עכשיו  כא חבלי לידה  שזה אולי אפילו שנה וזה עוד  

מול ראשי המחלקות  החלק ש.  זה המשימה שלה  ,בשביל זהא בול בשביל זה. ליהיא בול  הנהלה שהי

 . ואני כן מצפה שדברים ישתנו לטובה. לדעתיוש ואז הדיוק הזה הפך את זה ליותר אפשרי  מעבר ל

פקיד של  ת-אז הנות  לפחות לא בשכר, אבל במוכוונות ובנכואמנם לא במשרה מלאה,  :  אלון באום

. זאת אומרת,  זהלהתעסק בזה  ,  אחריגם  , אולי השעות שלהלמכסת  עד שהיא תגיע  ,  24/7-ליהיא, ב

זה במסגרת  נציגי החוגים,    ה,של חברי המועצהשוטף  הליווי    ,אג׳נדהל הוע העבודה יחד איתי  לצד  

ברגע שאתם    ,אחד. אז  בענייניםו  עד כה וחלק בשיחותפניות  אז אני יודע שהיו  ,  של ליהיאהתפקיד  

.  לכם אז היא תשלחואם אין    ,חיוג מהירשל ליהיא באת הטלפון  לכם  יש    ,צריכים  ,רוצים  ,מרגישים

יודעים  את אותם אנשים  ושתיים, ברגע שתאתרו   וראויים  להגיד שהם מתאימים נכונים  שאתם 

תפקיד  יש  לקבוצה  כי אני מסכים מאוד איתך    ,אז תגייסו אותם  ,על התפקיד הזהשמעו  ופשוט לא  

שעובדים יחד  ברגע    ,בשנה הקודמת  ומוש חווה את זהלאגודה  שאני נכנסתי  כוגם    מאוד משמעותי

זה משהו שיש לנו הזדמנות    לידה אבלבחבלי  מדובר  שרועי אמר  כמו    ,ה את עצמהמכפילהעשייה  אז  

.  הנוספותצביעו על הבחירות  תשקשים  שאנחנו מבפז לייצר אותו לשנה הקרובה וזאת בדיוק הסיבה  

גם אני בנובמבר  .  ומאוד מעניין אותםא'  שנה  בוגם לכאלה ששמעו  גם לכאלה שלא  כדי לפתוח את זה  

בשמחה ובאהבה רבה וזאת  זה שאב אותי פנימה  אגודה והארגון ה  הצטרפתי להיות פעילשנה א'    של

בהנחה והלימודים יהיו בזום  שאנחנו יודעים . רצון שלנו גם כלפי הסטודנטים החדשיםוההציפייה 

  , עם בדיקותבתו ירוק,  לימודים  בעיה מאוד קשה אבל כרגע אנחנו מדברים על  לנו  להיות  כת  אז הול

נוהל בחירות  נצטרך לאשר  משיך לדבר על הבחירות כי  עוד ננו  אנח  ,אז זאת התוכנית בגדול.  בקמפוס

 שעליה אנחנו מדברים. הנקודה ואת כל הטררם הזה. אבל זאת בול  בבחירות וועדת 

אני אשמח גם אם אפשר אפילו לרשום מה הדרישות  ק?  ריכולה להוסיף משהו  אני  שרי פלייש:  

מלדרוש.  כי זה משהו שמאוד יכול לעזור לדעתי למצוא את האנשים הנכונים ולא לפחד , מהנציגים

 דרישות  לבקש כאילו ממש 

כי כמו    ,ברמה המשפטיתאפורים  הוא נמצא באזורים  טיפה מורכב,  זה משהו שהוא  אלון באום:  

  . כלליתאסיפה    חבריגם  אתם    ,שזה משהו שהוא כביכול המצאה  ,חוץ מלהיות נציג חוג  ,שרועי אמר

עצמה בבורסה לא אומרת  שמנפיקה את  חברה  עכשיו    ,הזה  אתם כאילו בעלי המניות של הארגון

אף  אין  שאיזשהו אלמנט  זאת אומרת יש פה    ,הוא בא לדרוש  ,גדרת התפקיד של בעל המניותה  מה

אחד שיכול להגדיר את דרישות התפקיד כי בעצם הוא החברות במועצה היא בעצם חברות בגוף  

של   החב.  האגודההעליון  על  ללכת  הזה  האפור  התחום  בתוך  לנסות  יכולים  ואולי  אנחנו  הדק  ל 

אשמח אם תכתוב    , אני חושב שרועי  ,ואז לא תהיה עם זה שום בעיההתקנון  להגדיר את זה לתוך  

פחות  וננסה דברים  ומחשבות מכם אסוף גם נמנהל הבא ופשוט בוועד מנהל  לנושאים לוועד את זה 

לקראת  לנו  את הדברים האלה ולהבין איך עושים את זה כי זה יכול מאוד לעזור    או יותר להגדיר
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לא במסגרת  התקנון או  ואז נחליט אם נעשה את זה במסגרת    .זאתכ  ההבחירות אם תהיה הגדר 

 . התקנון

יעזור באמתשרי פלייש:   ? להבין, מה תכלס הם  , אתה מביןגם לנציגים עצמם  לדעתי  זה פשוט 

  א אל  "אתם חייבים להגיע לפגישה פעם בחודש"לא בקטע של  ם מאיתנו?  שי? מה דורעשותמורים לא

 באמת להבין את המהות של התפקיד 

אולי גם את זה אפשר לציין    ,דובר על הגדרת תפקידהישיבות ממש  באחת  אני רגע אגיד  אלון באום:  

. רגע, הופה, האדיר הזה משהו, אני עושה  לנסח ולכתובשהו שאדיר התחיל  בישיבת ועד מנהל. מ

יכול לשלוח  , אני  לכם ספוילרים, אני לא בטוח שכולם פגשו אותו אבל יש ממש התחלה של נוסח

תו של אדיר ברנשטיין  )מציג את הצע  את זהרשם  את זה והוא פשוט  ב  אדיר כת  ,זה גםלכם את  

החוג( נציג  תפקיד  תחומי  להגדרת  עשרה  התוצריםול כ   ,אחריות,  הכל  ,ל  אפשר    .כולל  אולי  אז 

על  רחבה הדנו בב . טואו עיצוביגרפי התחיל מזה אבל כמובן שבבחירות לשלוח משהו הרבה יותר  ל

 .  ואני אשמח גם מעבר לזמן להתחיל עם מי שמעוניין  נושאיםהרבה 

ים,  עוד משהו שיכול להיות טוב מבחינת נציגי החוג,  למה שאמרתםגם  אני חושב שבנוסף  מוש זמיר:  

לבין  ג חוג נצילייצר יותר חיבור בין וליהיא, לנסות  אלון  זה מופנה אליכם  השנה הזאת וגם  זה אולי 

ואז  נציג החוג שלהם  שטח ירגישו את  ב  יםסטודנט הש .  שזה הפרסומת הכי טובההחוג כי אני חושב  

  שנה הבאה פים להגיע לזה גם בלזה איזשהו טייטל וזה יוכל להתחיל מורשת שסטודנטים שואיהיה  

על  שווה לחשוב גם  שלו אז כן  עשייה  השווק את עצמו בעצם  י  ציגזאת אומרת, שבעצם נ.  בעצמם

של   וואטסאפפלטפורמות  נוספים,   קבוצות  דברים  חודשי    או  ייצר  ללחוג,  החוג  מנציג  ניוזלטר 

החוגים לחוגים וגם לשווק  בין נציגי  ב  טו  היותר את החיבור    לייצרשיוכל  תקשורת  זשהו אפיק  אי

 באופן יותר טוב את התפקיד הזה. 

טוב אז    ..לא פוליטיקאים אנחנו אבל  .בשפה הפוליטית קוראים לזה קשר עם הבוחראלון באום:  

לאשר את קיומן של בחירות משלימות, עבור המושבים החסרים  על הצעת החלטה  עבור להצבעה  נ

סיום מועד    יחת שנה"ל תשפ"ב.ימו חודש ימים לאחר פתבמועצת נציגי החוגים. הבחירות יתקי

החוגים נציגי  של  יה   כהונתם  אלו,  בבחירות  חברי  יה  הנבחרים  של  כהונתם  סיום  למועד  זהה 

 המועצה המכהנים כעת. 

 סיכום תוצאות ההצבעה

 0, נמנע: 0, נגד: 8בעד: 

 הדרוש ההצעה התקבלה ברוב

 

 צבעה הגבלת כתבי הראשוני על נוהל דיון  – 19:11

באום:   ואלון  קולות  ברוב  עברה  ההצבעה  שנת  אז  פתיחת  עם  עצמה  את  תוכיח  שגם  מקווה  אני 

עבור לנקודה  נ בכל מה שדרוש לזה יחד עם הוועד המנהל ומכאן  להיערך  אנחנו נתחיל    ,הלימודים

גם בנקודה    לדיון דומהומצפה  הדיון שהיה פה עד עכשיו    אני רוצה לחזק אתכם על  .אחרונה להיוםה

בעצם    .אני אגיד את זה ככה  ,סיטואציה מעניינתהיא  הסיטואציה שבה אנחנו בעצם נמצאים  .  הזאת

יצטרכו  ישיבות המועצה תמיד  ו  ,שבוע לימודים מלאבאורנים לא כולם לומדים  שאנחנו מבינים  

  , התקנוןשעשינו את כל השינויים של  כ  ,בתקנוןולכן  פה  ם יכול להיות  כנראה לא כוליום שליפול על 

  . כתב הצבעה""וזה משהו שנקרא  התקנון  הכנסנו אותו לתוך  ואחרות  אגודות  של    השתמשנו במודל
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לאפשר לכם,  אומץ כדי  זה  אתם מקבלים את זה יחד עם הסדר יום ויחד עם כל המסמכים ובעצם  

פרונטליותפעם כשהיו   זכותכם,  ישיבות  יכולים  בשם החוג  להצביע    לממש את  לא  גם אם אתם 

שמע שאין סיבה שלא נהיה  ונ,  מופלא  ,על פניו רעיון מדהים.  להיות ספציפית במועד של הישיבה

כן התקיימו תקיימו בשנה האחרונה  , המציגרגע  אבל אני  בעד,  ותכף אולי נשמע למה לא  ,  בעד. 

דיונים ובוועד המנהל  ירצה להציג הוא מוזמן, אני פשוט ממשיך  , או  בוועדת הביקורת  רועי  אם 

 . בשטף שלי

 לך על זה רועי אשכנזי: 

התקיימו דיונים על חשש למצב בעייתי שנוצר וזה בעצם סיטואציה שבה בעצם אלה  :  אלון באום

כי בעצם יש    ,לו תחושות מסוימות שבאים לחינםעבעצם אולי    ,שמשתתפים בישיבה  שבאים ואלה

  ל עאולי  וכך  שולחת כתבי הצבעה ומשפיעה    ,קבוצה לא קטנה של אנשים שפשוט לא באה לפגישות

שהתק  המועצה  דיון  בתוך  כשהחלטה  או  יים  ששהתקיימה,  הייתה  הבולטת  את  כינסנו  הדוגמה 

הגישו כתב הצבעה אז בעצם ההחלטה התקבלה לפני  מחברי המועצה  חמישים אחוז  המועצה אבל  

 . שהמועצה התכנסה

עה  לשנות את הד   שום הזדמנותעה אין  מי ששולח כתב הצבלגיד  כאן גם המקום להרועי אשכנזי:  

 . גם זה .השיחשלו לפי 

לא  , דיוןזה באמת  ה,נקודה שבה אין הצבעבאיזושהי חנו פה אנ .ומתוך הנקודה הזאתאלון באום: 

על  שנצביע  אנחנו רוצים זה לפני    ,אנחנו לא מתכוונים כרגע להצביע על זה.  בהתחלה  סתם אמרתי

  , כן מגיע של מי ששמיעה של הקולות    ,של תמונת המצביאה  , קר איזשהו דיון ראשונילעשות  ,  זה

להביא לישיבה הבאה  מעוניין  שהוועד  שההצעה בעצם  כ  ביחס לסוגיהדעתכם, תחושותיכם,  בעצם  

תהיה אפשרות לעד פעמיים או  שכל נציג חוג,  זה אומר  .  ההצבעהבכתבי  את השימוש  זה להגביל  

לא יכול להיות  , זאת אומרת, זה  מזה  הצבעה אבל לא יותרכתב  לשלוח   ,לא יודע בואו נחליט,  שלוש

אין סיבה  לבוא  יצא לך  לא  נטע  יש פעמים שבהם באמת לא יודע  יטתי.  י או משהו שסדרתמשהו  

אז רגע רגע, כאילו תבחרי את  אבל אם זה יותר משלוש פעמים בשנה  למנוע ממך ותוכלי לשלוח  

עושה מאמצים  ההצבעה או  על  מוותרת  ב הצבעה ואיפה את  שולחת כתך ואיפה את  מלחמות שלה

אולי  .  מגיעהו ותכף  מורכבות  פה  יש  בהליהיא  עכשיו  פילוסופי נכנס נ  ,תיגע  לדיון  פה  על    ו  עמוק 

איזושהי  ד  גם עועובדות ליהיא תציג בפניכם אולי  הצגתי בפניכם  ככה,  הסוגיה הזאת שהיינו שמחים  

נחנו  אלאן  ני כדי שנבין  זה נטו דיון ראשו ,  בסוףן פה איזושהי הצבעה  לכם איאני מזכיר  ונקודת מבט  

שאלות הבהרה אם יש לכם אז בשמחה ואם לא אז ליהיא מוזמנת   .לוקחים את הסיפור הזה מכאן

 .לדבר

,  טוב אז אני באמת אגיד שבשיחה שלי ושל אלון היום על המחשבה הזאתליהיא ביאנקה בן יוסף: 

מצב  לייצר  עזור  ל באמת  וזה באמת יכול להועיל לנו  אז אני אמרתי שמצד אחד  על ההצעה הזאת  

וגם אנשים יכולים להביע את דעתם או לשנות את דעתם בעקבות  נוכחות בישיבות  שבו יש יותר  

איקס ומצד שני אנחנו גם כאילו מגיעים למקומות שבהם אנחנו צריכים גם אחרי זה  עה  על הצדיון  

ליך  צבעה ולאיזה המשלושה כתבי הרוצה להגיש יותר  מי שמה יהיו ההשלכות לדוגמא של    לחשוב

של    מחשבה שאנחנו בעצם פותחים פה פתח לדיון הרבה יותר מעמיקמן  מבינים  ם  אתאו  ניקח אותו  

אמא  אם אני  ,  הואהיא או    ?וכמה הוא יכול לעמוד בחובה הזאת  ?חובה של אותו נציג חוגמהי ה

אבל אני כן רוצה להשתמש    ילדים ואני לא יכולה להתפנות בשעות אחר הצהריים לישיבות ארוכותל
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ויותר פעמים בשנה אני לא  ההצבעה שלי  כתב  את  ולהגיש  דעתי  בזכות שלי כנציגת חוג ולהביע את  

כלומר יש פה כל מיני הסתעפויות שעלולות להביא  י?  מה ההחלטה לגבי אוכל מאשר כן אוכל אז  

עומדים אנחנו  שבו  למצב  חו  או   אותנו  נציג  לא    גמדיחים  אווירה  יוצרים  דרישות  או  של  נעימה 

להתחשב גם בנסיבות של כל אחד  ואמורים  מוקדמות בתפקיד שהוא בעצם אמור להיות התנדבותי 

כתבי ההצבעה  להגביל את כמות  בחוזרת באמת אני רואה את התועלת שאני שוב  אז    .מהמרכיבים

שאנחנו יכולים לשקול  ואת הכמות הזאת  להגביל  מספר מדי מצומצם בשביל    שלוש זהשאני חושבת  

איקס  צבעה וכתבי האיקס יוכלו להגיש  אז  צעות  איקס המתוך  או  חמש פעמים  ל אולי להגביל את זה  

מאוד  .  לא בלחשוב  צריך  שאנחנו  ולהיזהר  בחשבון  ולקחת  בעיניי  הזה  פעם  עלולים  סיפור  עוד 

  . החוגזה של נציגי  הסד  מובקרב הות שאני לא הייתי רוצה לייצר אותה  התנהללהסתעף לאיזושהי  

 זה מקום התנדבותי.  ששוב

 כמה פגישות יש בשנה? בסמסטר לצורך העניין?  שרי פלייש:

 ברמה הזאת לאמוד את זה אבל לדעתי קשה  אולי אתן לאלון להרחיב ליהיא ביאנקה בן יוסף: 

ך במחאה  רו, ציש עכשיו מחאהאם  ברור ש  כי  ,זה לא משהו שאנחנו יכולים לדעת מראש  אלון באום:

עכשיו קורים דברים אז אנחנו נכנס אתכם, אנחנו לא נימנע מזה.  ואם  פגישות יותר  נעשה  נחנו  אאז  

אני אגיד שזאת הישיבה  כהונה שלה מנגד  ה שבע ישיבות במהלך  קיימה  אני אגיד שהמועצה הקודמת  

את    לצפותאמיתית  אחרי הבחירות שלכם. אז אין דרך  אנחנו רק חודשיים וחצי  ושלכם  הרביעית  

פעם אחת  ביולי,  תכם פעמיים  אכינסנו  , הנה  צריכים למלא בעלי תפקידיםאת אומרת, היינו  ז.  זה

תכנסה בין  ההמועצה האחרונה    ,השני כמו שאמרתי לכםעכשיו באוגוסט. מהצד    תפעם אחביוני ו

 אוקטובר למאי. 

אני גם לא    .מגיעים לפגישות האלה  אחוסר רצינות שלאיזושהי  זהו הבעיה שזה מראה  שרי פלייש:  

גם אני    רוצים להיות רציניים פשוט כאילו זהלא  הייתי בפגישה אחת או שתיים וזה לא שאנחנו  

של  איזשהו פרוטוקול  רושם  שזה שיהיה מישהו    ,זהבתוך  חושבת שמה שיותר חשוב  באופן אישי  

 זאת אומרת   .מה שהיה

 רמת המילה הפרוטוקול. ברור. ברור. זה מתומלל ב אלון באום: 

ה מדבר  אנחנו לא עדים לזה. כאילו אני לא קיבלתי את זה. אה בעצם אתסבבה אבל  שרי פלייש:  

 ה בפגישה? שמקבלים מיילים עם כל מה שהיעל זה 

יש לי פה ערימה  שלה בלהספיק לתמלל אותם,  לנו פהפרוטוקולים האחרונים הייתה  אלון באום:  

נשלח אליכם  רק  לא  זה  ואז  י צריך לחתום עליה. הוועד חותם על הפרוטוקולים  אנכזאת של דפים ש

ישלח  במייל   ל  אלא וכמובן שזה  הוועד המנהל.  אתרעולה  קודם  -קודםההקודם אלא  לא  ,  בעצם 

סטודנטים אז , והם מתומללים ברמת המילה כי אתם מייצגים  יעלו לאתרשהפרוטוקולים  החליט  

 ? פגישותבמה אתם אומרים אותם,  א לקר תיכולסטודנטים צריכה להיות  ל

  כדי לשלוח את הכתב פשוט כל פעם  ,אז אני יכולה להציע לך דבר כזה שעכשיו עלה לישרי פלייש: 

 כאילו של הפגישה ,הפרוטוקול  אתה חייב לעבור עלהצבעה 

 ישה? ג את רוצה שההצבעה שלהם תהיה אחרי הפ זאת אומרת,אלון באום: 

  , זהההם צריכים לעבור על הפרוטוקול  ,  זאת אומרת שאם יש להם בעיה והם נעדרים  שרי פלייש:

 היה בפגישה מה ש של

 אני גם חשבתי על זה  נטע רומח:
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זה הם יכולים להגיש  שהם עברו על  על זה ואחרי    עברוואז הם חותמים על זה שהם    שרי פלייש:

 כתב הצבעה. 

קודם כל זה אומר שאנחנו עכשיו יכולים לסיים    ..ומה יקרה בסיטואציה שבה  .אוקייאלון באום:  

 רק בעוד לא יודע כמה זמן ופגישה  

 לקבל החלטה  ליהיא ביאנקה בן יוסף:

 באותה מידה האם ההצבעה עברה או לא. זאת אומרת באותה מידה לגלות   אלון באום:

 ? גם זמןלול לוקח מה אתה מתכוון שעד שעולה התמ . ה יודעלזה אתב  ציקאז לה י פלייש:רש

  . נכון להיום כתב הצבעה צריך להישלח לפני.  מה שאת מציעה הוא אחרי הפגישה,  לאאלון באום:  

את מציעה  עה.  ב הצב כת  אני שולחלהגיע    ם אני יודע שאני לא יכולאלפני הפגישה  זאת אומרת,  

הצבעה  זה אומר שיש  שמתגלגלת  הצבעה  בתל אביב לצורך העניין שזה נקרא באגודה    משהו שקיים

מתגלגלת   והיא  מסוים  נושא  מהישיבה  על  השבוע  להגיע  ולאורך  יכולים  הם  שבוע  אותו  במהלך 

  , כאילו יוצאת בחוסר ודאות מהפגישהאת  שלהם אבל אז  ההצבעה  למשרד או לשלוח במייל את  

אנשים שיבואו למשרד במהלך  רה  , עשואז יהיו חמישהנניח אנחנו פה הצבענו  סיימת את הפגישה  

 ישתנו. לא משנה מה כאילו  וא פשרה שהייתה פה פה או הואז הדיון שהיה  , יצביעו נגד  השבוע

 מענה איזשהו תנו לזה וההצעה עלולה ליפול מבלי שנ יאנקה בן יוסף: ליהיא ב

פלייש:   להגביל  אז  שרי  לראש  אולי  לי  שעולה  אני מה  נגיד  זה  זהזה  את  לנושאים    להגביל את 

זה   לעשות את  נושאים  כהצבעה מתגלגלתספציפיים שאפשר  ומהותיים  שהם מספיק  ,  עקרוניים 

 דברים שהם  אולי  . ישבקבלת החלטות

באום:   רגע  אלון  זה  לה  במסגרתזהו,  זה  את  בתקנון  להגביל  כי  שלושה  או  יכולשניים  לא    ה את 

אבל להגיד    . צא מזהמהותי ומה לא, כי לא נמה  את כאילו לא יכולה להיכנס לשאלה של  ,  להגביל

  .אז אולי זה משנה את התמונהלך לשלוח  על מה חשוב  תבחרי  את  עד שלושה,  או  ,  ייםנשיש לך עד ש

אנחנו    ,ובה להיות בישיבותח גם יש  י החוגים נציגשל   ,שזה לא עלה עד עכשיו  ,אני רק אגיד בכוכבית

אתם  התקנון  כי לפי  ,  פגישה עד עכשיו  בשוםעולם לא היה  מש  ם מיע צריכים לראות מה עושים  

שימוע   של  סוג  לו  לעשות  יכול  כי  צריכים  לא  בתפקיד  הוא  הוא  להמשיך  ארבע  כי  היה  לא  כבר 

כתב  גם את  להגביל  השאלה אם    , יכול להיות בפגישות  את מי שלא שמגביל    יש משהו אז    . פגישות

 ההצבעה?  

,  עשריםרק תשעה מתוך  שכרגע אנחנו נוכחים  בגדול אני רואה  יש לי שאלה רגע. לגבי זה.    נטע רומח:

 , אז גם בזום משהו כזה

 לא, מוש הוא לא חבר מועצה, הוא משקיף. אלון באום: 

לחזור  שנוכל ככה  קווה  ומאוד נאנחנו עדיין בזום  , כרגע  גם בזוםאז בעצם    אה אוקי.נטע רומח:  

 ואז ככהשלח כתב הצבעה?  כרגע ח  בזום מי שנוכגם , פרונטלי

צריך לשלוח אותו גם  כתב הצבעה    בשביל.  כתב הצבעההיה פה  נכון לעכשיו לא  לא,  אלון באום:  

 . מישהו מכם קיבל כתב הצבעה? ועדת ביקורת וגם למישהו שיגיע לישיבה ויצביע במקומוול

 פה לא אני לא שלחתי כי ידעתי שאני אהיה נטע רומח: 

 הייתי מביא אותו כתב הצבעה  לי , אם מישהו היה שולח כן כן אלון באום:

 ואי אפשר כאילו  ם אם זה בזום , גשלחושחשבתי כבר נטע רומח: 
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,  גיש כתב הצבעהעדי הגישה כתב הצבעה, גל הכאילו  ,  מראו  כתב הצבעה אנילא אם יש  אלון באום:  

 זה נאמר גם לפרוטוקול 

 , על אף שזה בזום כאילו זה רק אנחנוטע רומח: נ

כתב הצבעה אז קשה  קציב לא שלחו  לצורך העניין בהחלטה כזאת כמו תזאת אומרת,  אלון באום:  

על הדבר הזה אז    הסוג של פילוסופי דיון,  באמת לקרוא את תמונת המצב לכן אנחנו גם בסוג של  

 כאילו אני לא יודע  

 אנשים לא אכפת כל כך  ראה שלנזה שרי פלייש: 

 .. ל אבל אולי"לא יודע אם בחו   ,אנשים בחופשה אנשים  ,שזה קיץ עכשיוד  יהגחשוב ל   רועי אשכנזי:

 בספטמבר האחד מחר  ינוך,סטודנטים לח אלון באום: 

אנשים    מודים שלנו נוח אבל בכל מקרה החל מסיום הליל עצמם  ל אז אולי הם רוצים  רועי אשכנזי:  

צריך להסתכל על הפגישות  שהמקרה הזה פחות מעיד ואז אני חושב    הבחופשוהיו בתקופת מבחנים  

 עשר חברי מועצה -עשר, שלושה -שנייםבממוצע נכחו נראה לי  אחרות שבהן 

שלושת אלפים  זה מספר חברי המועצה למרות שיש שם  אגב אני אגיד שיש אגודות שבהן  :  אלון באום

 סטודנטים 

אמרו    ,שזה לא מעט אנשים  ,יגיעלא  ודיע לי שהמי שאני אגיד שבאמת רוב    :ליהיא ביאנקה בן יוסף

כי  שהם באמת לא מ בימי  גיעים  בדיוק  , הם  ראשוןהיום  ה סידור לקראת  בהם  ,  הספר  יתבבהם 

, כלומר הכל סביב  שומרים על הילדים של האחים שלהם כי הילדים כי האחים שלהם ביום ראשון

 זה לבחון את  זה באמת פחות הישיבהמעברי דירות, אז 

יודעת שזה קצת עבודה  אני  ,  גם כשנחזור גם כשזה כרגע בזום  ,קשר לזהאז יש לי רעיון ב   נטע רומח:

במועד אחד מישהו לא יכול להיות נוכח  ות שאם  ישיב נניח שתי  לכם אבל לפתוח  עבודה כפולה  אולי  

להעביר את  ככה    תהוא רוצה ככה לשמוע ולדעת מה קורה ככה לפתוח בנוסף לזה זום אני לא יודעו

 ? שזה לא יכול להתקייםאו הדברים 

רודף את  שפגש  מלי שכל פעם מחדש רצינו לעשות עוד  נראה  אני אגיד שף:  ליהיא ביאנקה בן יוס

  עוד מפגש  לעאת זה וגם להודיע מעכשיו לעכשיו  תמיד מאפשר  לוח הזמנים לא  שוב  המפגש הקודם ו

 לוקח לנו זמן מעבודה פרקטית מכל דבר זה באמת לייצר שני מפגשים ? בינהמ ,או, שנפתח כי

רומח:   לכאלו שלא הצליחו במועד הראשוןנטע  דווקא , למועד השני נוכחים בלהיות    , זה רק    או 

 שהיה כבר נוכח אז כברמי  ,כולם

זה לקיים אותו אז בכלל  שוב הרצון הזה הוא נמצא שם ואם נצליח  אז  קה בן יוסף:  ליהיא ביאנ

 בל לא תמיד זה מתיישב יהיה נהדר א

וכל פעם פשוט  אי אפשר פשוט  שרי פלייש:   את זה  לשלוח  לשלוח את ההקלטה הזאת בקבוצה 

  על זה,   לעבור, בבקשה להסתכלמי שלא היה  ,  המפגש, זה זה הקלטה שבועית,  הקלטהכבוואטסאפ  

 לאו דווקא 

סטודנטים איזה  מועצה או ל קופים ולפרסם לש הבעיה היא מה שקורה לפני כן? להיות אלון באום:

- חמשפרוטוקול של ה. מעבר ל , ליהיא ומוש על זהאני. כאילו  , וואלה נקודההמועצה קיבלההצעות  

לי  .עמודים  עשרים,  עשרה נראה  מי  ואת הזמנים  גם  רואה    אני,  אנחנו  כל  כלפי  כמו שהתחייבנו 

מפה לגמרי    נויצאשאני לא מרגיש  .  קלואז'רשל    סוגאז אנחנו כן נעשה  ישיבות ארוכות  לנו שהשאמר  

ברורה   הבנה  להגבי עם  צריכים  אנחנו  בכמה  להאם  כן  מפה  אבל    ?ואם  יוצא  אני  עם  כן  לפחות 
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עד כמה אנחנו יכולים ללכת  ו  , החובות שלו  ,של הנציגבאמת רגע המקום הזה  איזושהי מחשבה על  

יו  על זה שיה ם  שהצבעתבייחוד לאור העובדה  ולא היו גם ארבע פגישות  נציגים ש כי יש כבר  ?  לקראת

הסיטואציה ולדאוג שיתמודדו  ה אם זאת  החוצ להראות להם את הדרך  רגע  בחירות אולי יהיה נכון  

כמובן שאף אחד לא יכול להראות להם את הדרך  . ואנשים שמעוניינים להיות פעילים ולהשתתף

אם זה  שנבין  ברגע  עצמה אז    המועצה, בסמכות  זה בסמכותכםלבטל חברות במועצה    כן?  ,החוצה

 ? מישהו רוצה להגיד משהובהתאם. דאג לזמן ישיבות נהכיוון אז גם 

? אני  מקוםכאילו עוד יש עוד מקום לפתוח את ההצבעה לגיאוגרפיה?   ון, רק דבר אחר  שרי פלייש:

 אדבר על זה בטח עם ליהיא אבל כן אשמח לסגור את הפינה הזאת 

באום תודה  :אלון  כך    כן.  כל  אישרנו  שבה  הזריזות  על  חשוביםלכם  דברים    , תייםומהו  הרבה 

  , בדרךנפל  מה  על  ועדת ביקורת    עם  אנחנו נעשה בירור,  הפתיחה של הישיבהל  בדיעבד עמתנצלים  

ש אני שמח  ככה  באז  וחצי הספקנו  גם  הבבומה שתכננו  את  שעה  לא מעט  אה  פגישה  עוד  לנו  ש 

זה אני אומר  את  ו  , בהכי חשווהנושא  כמובן אז אנחנו נמשיך לעדכן ונמשיך להיות בקשר  נושאים  

- ממש דו אצדדי אל-זה לא חד ,זאת אומרת. למועצהנושאים אתם יכולים להעלות , גם למי שמגיע

כל נושא  נושאים רחבים,   ,פתיחת שנת הלימודים ,וריםאם אתם מרגישים שיש נושאים שק,  סיטרי

באופן כללי  ורים  ששקדברים  ,  לסגלים  ורשדברים שקב  כזה או אחר בין אם אתם שומעים את זה

כ  ,למכללה  ,להתנסויות ההנהלה  של  האירועיםןלפעילות  המחלקות,  ראשי  אתם   הפעילות  ,,  אז 

זה ככה גם  אז    . מהסוג שקיימנו היום במועצהלבקש לקיים דיון  מוזמנים לפנות אלינו ומוזמנים גם  

ונהיה  ואנחנו כאן  את שנת הלימודים  בהצלחה למי שמתחיל מחר    ,המון תודה לכם  .שתדעוחשוב  

 הישיבה נסגרה. .  להתראות, בקשר

 

 

 בברכה,

 , סיו"ר ליהיא ביאנקה בן יוסף      אלון באום, יו"ר 

 אורניםבמכללת אגודת הסטודנטים והסטודנטיות 
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